
SNABBA FAKTA
Gården har två traktorer, men all maskinkörning
lejs bort. Det tog ungefär 10 månader att få igång
gården när Andreas tog över den. Utöver mjölk- 
produktion har vi även småskalig äggproduktion 
och biodling. Att hela tiden göra det bättre för 
djuren är viktigast för Andreas.

Hur länge har du drivit 
lantbruket Stora 
Gårdsås? Vi köpte går- 

den 2005 efter att den 
legat overksam sedan 1999. 

Vad är bäst med att vara bonde? Utan tvekan att
få följa med årstiderna och närheten till djuren. Vi
har inte så många kor på gården så jag kan följa
dem och till exempel se hur en kalv kan vara lik sin
mamma. 

Varför är det lokala viktigt? Människorna ser bara
maten i affärerna och där ser den ju ut som vilken
industriprodukt som helst. Att fler får upp ögonen

för att mjölken faktiskt kommer från en gård i
närheten är viktigt och bra.

Hur är det att vara bonde i Värmland? 
Det finns mycket som är bra. Till exempel finns det 
gott om bra marker att odla gräs på. Det ger korna
mycket foder och det ger oss mycket mjölk.

MöT DIN LOKALA 
MJöLKBONDE

HEJ 
ANDREAS I 
VäRMLAND!

Visst är det 
frihet att vara bonde. 

Vi ska snart åka till 
Sweden Rock.


